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P R O T O K Ó Ł   Nr VII/07  

 
z  siódmej zwyczajnej sesji Rady Gminy Karniewo, odbytej w dniu 29 maja 
2007  roku w lokalu Urzędu Gminy Karniewo, pod przewodnictwem radnego 
Grzegorza Wawrzonkowskiego  - Przewodniczącego Rady Gminy.  
======================================================= 
Obrady rozpoczęto o godzinie 10 10 - zakończono o godz. 11 50. 

 
Skład osobowy Rady Gminy  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .. . . . . . . . . . . . .  – 15   
Uczestniczyło w obradach, wg listy obecności . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .  – 15 

 
Spoza grona Rady w sesji  uczestniczyli: 

 
1. Pan Józef A. Stopa               - Wójt Gminy 
2  Kierownicy referatów UG 
3. Pan Bogusław Sokalski  - Radca Prawny 
4. Pan Czesław Czerski  - Przewodniczący Rady Powiatu Pułtuskiego 
5. Pan Witold Saracyn   - Wicestarosta Pułtuski 
6. Sołtysi z terenu gminy Karniewo, wg listy obecności, w liczbie . . . . .   - 34 
7. Przedstawiciele org. społecznych, zakładów pracy, w liczbie  . . . . . . .  -   8 
 

 
P R Z E B I E G     O B R A D :  

                                        

Ad.pkt.1. 
 
Przewodniczący Rady – radny Grzegorz Wawrzonkowski  otwierając 

obrady przywitał wszystkich  radnych, sołtysów oraz zaproszonych gości.             
          Na podstawie listy obecności stwierdził quorum radnych władne do 
podejmowania prawomocnych uchwał. 
 
Ad.pkt.2. 
           

Przewodniczący Rady – radny Grzegorz Wawrzonkowski poprosił 
radnych  o zgłaszanie uwag do przedstawionego porządku obrad. śadnych uwag 
ani dodatkowych punktów do porządku obrad  nie zgłaszano.  

Jednogłośnie przyjęto porządek dzienny w następującym brzmieniu:  
 
1. Otwarcie obrad i stwierdzenie prawomocności. 
2. Ustalenie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokółu z V zwyczajnej sesji Rady Gminy. 
4. Informacja o działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym.  
5. Informacja Przewodniczących stałych komisji rady o działalności komisji.  
6. INTERPELACJE  RADNYCH. 
7. Omówienie spraw związanych z zagospodarowaniem budynku ośrodka 

zdrowia w Karniewie. 
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c) dyskusja. 
8. Podjęcie uchwał w sprawach : 

a) udzielenia pomocy finansowej dla powiatu makowskiego, 
b) udzielenia pomocy finansowej Komendzie Wojewódzkiej Policji. 
c) zmian w  budŜecie gminy Karniewo na 2007 rok 
d) zaciągnięcia długoterminowego kredytu 

9.  Odpowiedzi na interpelacje radnych. 

10. Wolne wnioski i zapytania. 
11. Zamknięcie obrad.       

 
Ad.pkt.3. 
                

Przewodniczący Rady poinformował, iŜ protokół z poprzedniej sesji jest 
do wglądu w biurze Rady jak równieŜ wyłoŜony przed rozpoczęciem obrad. 
Poprosił o zgłaszanie uwag i wniosków co do treści protokołu. 

PoniewaŜ nikt z radnych nie zgłaszał Ŝadnych uwag, radni jednogłośnie 
bez odczytywania przyjęli protokół z VI zwyczajnej sesji, odbytej w dniu 27 
kwietnia 2007 roku.  
 
Ad.pkt.4. 
           
 Pan Józef Stopa – Wójt Gminy  przedstawił  informację o działalności 
Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym.  

Do przedstawionej przez Wójta informacji o działalności w okresie 
międzysesyjnym – uczestnicy obrad Ŝadnych uwag nie wnosili.  

(informacja stanowi załącznik nr 1 do protokółu) 
 Wójt odczytał treść pisma, jakie sołtys wsi Obiecanowo wystosował do 
zarządu powiatu makowskiego i Urzędu Marszałkowskiego w sprawie remontu 
drogi Obiecanowo – Słoniawy. 
 
Ad.pkt.5. 
  
 Przewodniczący problemowych komisji Rady przedstawili ustne 
informacje o działalności poszczególnych komisji w okresie międzysesyjnym. 
 Radna Barbara Kuczyńska – Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Oświaty, 
Kultury i Spraw Socjalnych poinformowała, iŜ komisja odbyła swoje 
posiedzenie w dniu 24 maja br., na którym analizowano materiały będące 
przedmiotem obrad dzisiejszej sesji. śadnych uwag nie wnoszono. 
 Radny Michał Jasiński  - Przewodniczący Komisji Planowania, BudŜetu             
i Finansów na posiedzeniu w dniu 25 maja komisja analizowała równieŜ 
wszystkie projekty uchwał. Dyskutując na temat propozycji ceny wody uznano, 
Ŝe cena nie jest podwyŜszana, poniewaŜ znacznie zwiększył się pobór wody , a 
Zakład Usług Wodnych zwolniony jest z podatku od nieruchomości, który w 
skali roku stanowi znaczną kwotę.   Ogólnie materiały sesyjne zaopiniowano 
pozytywnie. 
Radny Andrzej Chełchowski – Komisja Rolnictwa, Przemysłu i Usług, 
Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony PrzeciwpoŜarowej na posiedzeniu w 
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dniu 25 maja szczegółowo analizowała projekty materiałów będące 
przedmiotem obrad dzisiejszej sesji. Cenę wody przyjęto do wiadomości. 
Odnośnie proponowanego kredytu uznano, iŜ będzie to konieczne poniewaŜ 
ceny materiałów budowlanych i kruszywa idą ciągle do góry. 200 tyś zł na 
asfaltowanie na pewno będzie trzeba dołoŜyć. Będzie to konkretny kredyt na 
konkretny cel.  Wszystkie materiały sesyjne komisja zaopiniowała pozytywnie.  
 
Ad.pkt.6. 
 
 Radny Waldemar Zając -  zwrócił się z zapytaniem do radnych rady 
powiatu makowskiego, czy moŜemy liczyć na drugą część  chodnika dla 
pieszych przy ul. MłodzieŜowej. Czy będzie wykonany mostek przy zjeździe z 
ul. Kolonia do drogi powiatowej Karniewo – Helenowo? 
 
Ad.pkt.7. 
 
 Pan Józef Stopa – Wójt Gminy w swojej wypowiedzi podkreślił,  Ŝe 
zawsze byliśmy zbulwersowani tym, co dzieje się z budynkiem ośrodka zdrowia 
w Karniewie. W dniu 31 grudnia 1998 roku był on w posiadaniu ZOZ Pułtusk. 
Powiat makowski dokonał wszelkich umocowań prawnych ale Wojewoda 
przekazał to w posiadanie dla starostwa Pułtuskiego. Umowa dzierŜawy była 
zawarta bez moŜliwości jej wypowiedzenia. Kończy się dopiero 31 grudnia 
2007 roku. My ubiegaliśmy się o jego przejęcie tak w powiecie makowskim jak 
i pułtuskim. Zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym – gmina jest 
odpowiedzialna za podstawową opiekę medyczną mieszkańców. Bez lokalu nie 
moŜemy mówić o opiece medycznej.  
 Rzeczywiście od 1999 roku chcemy rozwiązać problem ze słuŜbą zdrowia 
w Karniewie – stwierdził Pan Witold Saracyn Starosta Pułtuski. Główną 
przyczyną, dla której tak długo dyskutujemy był fakt, Ŝe   ktoś w ostatniej chwili 
uwłaszczył lekarza, gdzie nie moŜna było wywłaszczyć, tzn. wypowiedzieć 
umowy dzierŜawy. Były dziesiątki pism, spotkań, rozmów. KaŜdy starosta – 
przewodniczący zarządu powiatu jest przedstawicielem Skarbu Państwa w 
słuŜbie zdrowia.  
 Pan Wójt 17 maja 2004 roku zwrócił się z ponownym pismem  do zarządu 
powiatu pułtuskiego o nieodpłatne przekazanie ośrodka zdrowia gminie 
Karniewo. Z punktu widzenia prawnego – ta nieruchomość naleŜy się dla 
Karniewa. Ten temat był dyskutowany na posiedzeniu Zarządu Powiatu, gdzie 
wypracowano stanowisko, Ŝe przekaŜemy  na rzecz gminy Karniewo za ½ 
wyceny działki. Chcielibyśmy, by za te środki gmina zakupiła sprzęt medyczny 
dla szpitala pułtuskiego.  
 Po wielu latach krąŜenia pism – kontynuował Pan  Saracyn,  myślę, Ŝe do 
końca września 2007 roku podpiszemy akt notarialny. Dziękuję Panu Wójtowi 
za zdynamizowanie działania. My będziemy stawiali na komisjach rady 
powiatu, będziemy starali przekonać naszych radnych by ten problem załatwić.  
 Radny Czesław Czerski – Przewodniczący Rady Powiatu Pułtuskiego 
podziękował za zaproszenie do udziału w obradach dzisiejszej sesji Rady Gminy 
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Karniewo. Pan Starosta  musiał wyjechać do Sejmiku Województwa 
Mazowieckiego i nie mógł wziąć udziału.  
Zabiegi Wójta Gminy Karniewo trwają od początku mojej kadencji w radzie 
powiatu pułtuskiego. Gdyby ten ośrodek był oddany w 1998 roku to nie byłoby 
takich kwiatków. Jeśli nie ma gospodarza a jest tylko najemca, który chce  tylko 
wykorzystać – tak właśnie się dzieje. Myślę – mówił Pan Czerski, Ŝe juŜ 
niedługo będzie to własnością gminy Karniewo. Myślę równieŜ, Ŝe rada 
podejmie właściwą decyzję.  
 Dyskutant podziękował za sprzedaŜ działki pod budowę banku. Jest teraz 
problem z projektem, mamy jednak nadzieję, Ŝe budowę niedługo rozpoczniemy 
i w drugiej połowie 2008 roku oddamy do uŜytku.  
 Radny Grzegorz Wawrzonkowski w swojej wypowiedzi podziękował 
gościom za ciepłe słowa, bo nam wszystkim bardzo na tym budynku zaleŜy. 
Sądzimy, ze za chwilę ten problem nie będzie juŜ istniał.   

  
  
Ad.pkt.8.   
 
ppkt.a  

 
Pan Józef Stopa – Wójt Gminy powiedział, Ŝe juŜ wcześniej składaliśmy 

deklarację, Ŝe udzielimy wsparcia finansowego na remont drogi powiatowej 
Romanowo – Węgrzynowo. Jest proponowana kwota 92.500 zł.  
 PoniewaŜ nikt nie zabierał głosu w dyskusji, Przewodniczący Rady 
odczytał projekt uchwały. Rada jednogłośnie (przy obecności 14 radnych) 
podjęła uchwałę Nr VII/29/02 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla 
powiatu makowskiego, stanowiącą załącznik nr 2 do protokółu.  
 
ppkt.b 
 
 Odnośnie udzielenia wsparcia finansowego na zakup samochodu dla 
dzielnicowego policji w Karniewie były prowadzone uzgodnienia juŜ od 
początku roku. Inne gminy juŜ przekazały na ten cel środki finansowe. Jest 
propozycja udzielenia dotacji 31.000 zł, ale ta kwota w całości moŜe nie będzie 
wykorzystana, bo jeszcze sejmik wojewódzki będzie teŜ dokładał. Koszt zakupu 
będzie podzielony na 3 części a nie na dwie.  
 Radny Grzegorz Wawrzonkowski odczytał projekt uchwały w sprawie 
udzielenia pomocy finansowej Komendzie Wojewódzkiej Policji. 
Radni (przy obecności 14 radnych)  13 głosami „za” i 1 wstrzymującym się 
podjęli uchwałę Nr VII/30/07 w sprawie  udzielenia pomocy finansowej 
Komendzie Wojewódzkiej Policji – stanowiącą załącznik nr 3 do protokółu.  
  
ppkt.c 
 
 Wcześniej podjęte uchwały powodują zmiany w budŜecie – mówił Pan 
Stopa, które muszą być wprowadzone uchwałą rady gminy. Z tego względu 
winny być wprowadzone.  
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 Przewodniczący Rady – radny Grzegorz Wawrzonkowski przedstawił 
projekt uchwały.  
Rada Gminy (przy obecności 14 radnych) jednogłośnie podjęła uchwałę Nr 
VII/31/07 w sprawie zmian w budŜecie gminy Karniewo na 2007 rok, w 
brzmieniu załącznika nr 4 do protokółu. 
 
ppkt.d 
 

Przewodniczący Rady zabierając głos w przedmiotowej sprawie 
powiedział, Ŝe zadania inwestycyjne przyjęte na 2007 roku powinny być w               
100 procentach zrealizowane. Z własnych środków tych zadań nie 
sfinansujemy.  

Wszyscy wiemy jak droŜeją materiały budowlane i kruszywa sugerował 
Pan Wójt. Dlatego w trakcie prowadzonych rozmów z Przewodniczącym Rady, 
skarbnikiem gminy i radnymi, doszliśmy do wniosku, Ŝe kredyt będzie 
najlepszym rozwiązaniem. Inaczej nie pokryjemy kosztów zadań 
inwestycyjnych. 

PoniewaŜ nikt z radnych nie zabierał głosu w dyskusji, Przewodniczący 
Rady odczytał projekt uchwały. Rada (przy obecności 14 radnych) jednogłośnie 
podjęła uchwałę Nr VII/32/07 w sprawie zaciągnięcia długoterminowego 
kredytu – w brzmieniu załącznika nr 5 do protokółu.  
 
Ad.pkt.9.    
 
 Pan Józef Stopa – Wójt Gminy udzielając odpowiedzi na interpelacje 
powiedział, Ŝe interpelacja zostanie przekazana do Zarządu Dróg Powiatowych 
w Makowie Maz. O sposobie załatwienia radny będzie poinformowany na 
piśmie.  
   
Ad.pkt.10.    
 
 Pan Jan Jackiewicz – sołtys wsi Obiecanowo podkreślił, i Ŝ chce 
przeprosić za to, Ŝe mógł kogoś w tym piśmie obrazić. Ta sprawa ciągnie się w 
nieskończoność.  Mnie jako sołtysa mieszkańcy obdarzyli kredytem zaufania. 
To jest sprawa mieszkańców a nie tylko moja. Nawierzchnia drogi na kolonię 
teŜ wymaga remontu, a tam mieszkają ludzie starsi. Samo nie będą się o to 
starali.  
 Ja chciałem jeszcze raz przeprosić  - powiedział sołtys Jackiewicz, Ŝe  
posunąłem się do tych spraw. Dzięki Panu Wójtowi coś na naszej drodze zostało 
zrobione.  Przez okres sześciu miesięcy nie uczestniczyłem w sesjach, wszyscy 
państwo wiedzą dlaczego. Ja tylko proszę Ŝebym był naleŜycie traktowany. O tę 
drogę występowaliśmy juŜ bardzo dawno. Nie została wytyczona. Nadal nic nie 
zrobiono.    
 Są autentycznie wsie, gdzie w ogóle nie moŜna dojechać informował Pan 
Józef Stopa. Tam teŜ mieszkają ludzie. Staramy się, by wszyscy mogli korzystać 
z dróg o dobrych nawierzchniach. UwaŜam, Ŝe zawsze lepiej jest rozmawiać. 
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MoŜna tu róŜnie domniemywać. To nie Stopa zaoruje drogi, tylko nasi rolnicy, 
nasi mieszkańcy. W gazetach nie pisze się o sołtysie, tylko o wójcie.  
 Nam chodzi o skrócenie dojazdu do Karniewa – mówił sołtys Jackiewicz. 
Obiecanowo gmina Karniewo – po co na wybory jechać przez Maków. Chcąc 
załatwić cokolwiek w urzędzie musimy jechać przez Maków. Ta droga znacznie 
skróciłaby przejazd.  
 Zdaniem radnego Grzegorza Wawrzonkowskiego lepiej spotkać się w 
kilka osób i dogadać. Nie potrzeba aŜ wysyłać pism do Warszawy. Na terenie 
gminy nawierzchnia dróg juŜ nie jest taka zła. Ja kilka dni temu objechałem 
prawie wszystkie odcinki.  
 
 Radna Jadwiga Witkowska równieŜ jako sołtys wsi uznała, Ŝe sołtys 
wysłuchuje swoich mieszkańców i od nich dostaje za wszystko. Ustalenia w 
zakresie dróg winny być podejmowane rozwaŜnie. Drogi do remontów czy 
modernizacji są wszędzie. W przyjętych dokumentów wynika co innego w 
stosunku do tego co się robi. To wszystko winno być konsultowane z 
mieszkańcami.  
 
 Radny Andrzej Chełchowski pytywał jakie wynagrodzenie otrzymał 
Sekretarz Gminy? 
 Z wypowiedzi Pana Józef Stopy wynikało, Ŝe wynagrodzenie Sekretarza 
stanowi kwotę 4.500 zł miesięcznie.  
 
 Radny powiatowy Wiesław Lipowski ustosunkowując się do wypowiedzi 
wszystkich dyskutantów dzisiejszych obrad stwierdził, Ŝe sołtys wsi 
Obiecanowo w 80 % ma rację. Droga nie jest wytyczona.  

Tam są duŜe kamienie – uznał sołtys Stanisław Michalski. Mieszkańcy 
sami nie dbają o ten odcinek. Nikt obcy im nie zaoruje ani nie wywozi kamieni. 
W Obiecanowie co roku cos się robi, a w innych wsiach nie.  

Ja jeŜdŜę tam rowerem – mówił Pan Stopa. Zgodnie z dokumentacją ten 
wygon miał 12 metrów szerokości, a teraz nie moŜna jest przejechać. Ktoś to 
przecieŜ zaoruje. Wytyczenie drogi są to juŜ powaŜne kwoty, my tego nie 
zrobimy sami. Musimy zapłacić geodecie. MoŜe jednak spróbować się między 
sobą dogadać, tak jak zrobiono np. w Tłucznicach – gdzie mieszkańcy się 
dogadali i drogę wytyczyli.  

Radna Danuta Karkowska prosiła o interwencje w sprawie internetu i 
telekomunikacji. Nie ma moŜliwości  technicznych na podłączenie neostrady. Są 
chyba i inne firmy. Nie musi do być telekomunikacja. Mogliśmy jeszcze 
korzystać przez modem, a teraz się w ogóle nie uzyskuje połączeń.  

KaŜdy radny walczy o swoje – uznał Pan sołtys Edward Cejmer. Nasza 
Pani radna jest przedstawicielka kilku wsi, aczkolwiek nie dba o nie w ogóle. 
Głosy radnych są wykupione, tak jak jest w sejmie, po to by zostać wybranym, a 
później się o wyborcach nie pamięta.  
Radni zabierają głos w punkcie wolne wnioski, co moim zdaniem nie powinno 
być stosowane, bo tu głos zabierają sołtysi i inny goście.  
 Przewodniczący Rady – radny Grzegorz Wawrzonkowski stwierdził, Ŝe w 
punkcie „wolne wnioski” kaŜdy ma prawo głosu, radni teŜ.         
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 Pan Jakubiak Stanisław – sołtys wsi Konarzewo-Bolesty wnioskował o 
przywiezienie kilku przyczep Ŝwiru na drogę od łukowa przez las.  
 Pan Waldemar Leśnik – sołtys wsi Słoniawy informował, Ŝe konary 
drzew powrastały w linie energetyczne i podczas silniejszych wiatrów we wsi 
nie ma prądu. Prosił o interwencję w tej sprawie.  
  
Ad.pkt.11 
 
  

Po wyczerpaniu porządku dziennego – Przewodniczący Rady dziękując 
wszystkim za uczestnictwo zamknął obrady VII zwyczajnej sesji Rady Gminy 
Karniewo.  
 
 
         Przewodniczący Rady Gminy  
        mgr Grzegorz Wawrzonkowski 
 
Protokółowała :                         
Inspektor ds. organizacyjnych 
 (-) Danuta Michalska               
              
 
 
 


